
Protokół nr LXVII/23 

z sesji Rady Powiatu Jarocińskiego VI kadencji 

odbytej w dniu 27 kwietnia 2023 r. w godz. od 15.00 do 15.25 

w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Jarocinie, p. 30 i zdalnie 

  

*    *    * 
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - otwieram obrady 67 Sesji Rady Powiatu 

Jarocińskiego VI Kadencji na wniosek Zarządu Powiatu. Witam Panie i Panów Radnych  oraz 

wszystkich zaproszonych  gości. Sprawdzimy obecność. W tym celu proszę o naciśnięcie ikony 

kworum w systemie esesja i zaznaczenie swojej obecności. Informuję na podstawie listy 

obecności, że rada jest władna do obradowania i podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczą: pani Katarzyna Szymkowiak Wicestarosta, pan Jacek 

Jędrzejak Skarbnik Powiatu, pan Tomasz Kuderski radca prawny, Ireneusz Lamprecht 

Sekretarz Powiatu. 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków. 

Obecni: 

1. Tomasz Bandyk 

2. Janusz Barański 

3. Marta Bierła 

4. Agnieszka Borkiewicz 

5. Lidia Czechak 

6. Mirosław Drzazga 

7. Andrzej Dworzyński 

8. Teodor Grobelny 

9. Jacek Jędraszczyk 

10. Stanisław Martuzalski 

11. Karol Matuszak 

12. Janina Nicke 

13. Mariusz Stolecki 

14. Hanna Szałkowska 

15. Jan Szczerbań 
16. Michał Urbaniak 

17. Julian Zegar 

Ad. pkt. 2.  
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - protokół z 66 sesji Rady Powiatu był wyłożony do 

wglądu w Starostwie Powiatowym, w Biurze Rady – p. 22 w godzinach urzędowania oraz 

udostępniony w programie esesja. Do dnia sesji nie wpłynęły do niego żadne poprawki 

i uzupełnienia. Stwierdzam, że Rada przyjęła protokół z obrad 66 sesji Rady Powiatu 

VI kadencji.  

 

Ad. pkt.3.  
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu po 

LXVI sesji Rady Powiatu. zostało zamieszczone w programie esesja.  

Czy ktoś z Państwa radnych pragnie zabrać głos w sprawie przedłożonego sprawozdania ?  

Otwieram dyskusję. 
Sprawozdanie zostało przez Wysoką Radę przyjęte. 



Ad. pkt. 4.  
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - sprawozdanie z działalności Przewodniczącego 

Rady Powiatu oraz Radnych po LXVI sesji Rady Powiatu. Ja uczestniczyłem w Jubileuszu 

50-lecia  Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Jarocinie. 

 

Ad. pkt. 5.  
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - sprawozdanie z realizacji „Programu Współpracy 

Powiatu Jarocińskiego z Organizacjami Pozarządowymi oraz Podmiotami Prowadzącymi 

Działalność Pożytku Publicznego” w 2022 roku. 

Proszę o zabranie głosu pana Mariusza Stoleckiego Członka Zarządu Powiatu. 

 

P. M. Stolecki, Członek Zarządu Powiatu - Panie Przewodniczący szanowni państwo radni 

ja może zabiorę głos ponieważ to sprawozdanie akurat nie było omówione na żadnej z komisji 

może tak jest to sprawozdanie obszernie sporządzone przez pracowników Wydziału Oświaty 

jak wiemy No co roku musimy takie sprawozdanie przyjąć ponieważ przez rok budżetowy tutaj 

Wspieramy szereg organizacji. Mamy też Zadania które są wieloletnie prowadzone przez 

organizacje pozarządowe i może ja bym tutaj Panie przewodniczący oddał głos państwu 

radnym. Jeżeli ktoś ma jakieś pytanie do tego sprawozdania to chętnie tutaj udzielę odpowiedzi 

i może tutaj jedynie bym zapowiedział coś już tak na przyszłość jeżeli będziemy planowali tutaj 

może kwotę jeżeli chodzi o wsparcie tych organizacji pozarządowych co będziemy widzieli 

dopiero tak naprawdę za rok że faktycznie zwiększyło nam się tutaj No zdecydowanie więcej 

mamy organizacji w kulturze fizycznej. Tych organizacji jest naprawdę bardzo dużo w 

porównaniu do stowarzyszeń które zajmują się typowo kulturą jest ich mniej i myślę że byśmy 

musieli się mamy sporo czasu zastanowić czy te środki nie podzielić Trochę może nie zabrać 
kultury i przerzucić na sport ponieważ w tym roku naprawdę było dużo ofert dużo wniosków i 

faktycznie te kwoty patrząc na wzrost cen i kosztów No to faktycznie są zdecydowanie niższe 

a na kulturze zawsze jeszcze jakieś tam środki zostają więc tutaj państwo radni mogą w ciągu 

roku też się zastanowić i po jak będziemy jeszcze siadali do tworzenia budżetu czy po prostu 

gdzieś tutaj nie zrobić jakiś przesunięć czy może po prostu też nie zwiększyć tej kwoty dla tych 

organizacji dziękuję. 
 

P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - Czy ktoś z Państwa radnych pragnie zabrać głos w 

sprawie przedłożonej informacji? Otwieram dyskusję. Nie widzę. 
Sprawozdanie zostało przez Wysoką Radę przyjęte. 

 

Ad. pkt. 6.  
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - zapoznanie się z uchwałą Zarządu Powiatu 

Jarocińskiego w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu Jarocińskiego oceny zasobów pomocy 

społecznej dla Powiatu Jarocińskiego. Uchwała została zamieszczona w programie esesja. 

 

Otwieram dyskusję. 
Sprawozdanie zostało przez Wysoką Radę przyjęte. 

 

Ad. pkt. 7.  
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego w sprawie przyjęcia Powiatowego programu wspierania edukacji uzdolnionych 

uczniów pobierających naukę w szkołach ponadpodstawowych i specjalnych prowadzonych na 

terenie Powiatu Jarocińskiego. Projekt uchwały został zamieszczony w programie esesja. 

Proszę o zabranie głosu pana Mariusza Stoleckiego Członka Zarządu Powiatu 

 



P. M. Stolecki, Członek Zarządu Powiatu - ten projekt uchwały akurat był omawiany na 

posiedzeniu wspólnym Komisji Zdrowia i Komisji Oświaty tak jak mówiłem tutaj na komisji 

trochę wychodzimy tutaj naprzeciw tej pandemii gdzie wiemy że faktycznie te zajęcia lekcyjne 

odbywały się zdalnie. Tutaj Mieliśmy sygnał też od dyrektorów że ta motywacja uczniów po 

powrocie do nauki stacjonarnej. Trochę spadła. Co prawda Już się powiedzmy te wyniki 

poprawiają ale tutaj myśleliśmy też wzorem innych powiatów że mamy możliwość utworzenia 

takiego programu wsparcia dla uczniów i musimy go podjąć żeby później ewentualnie 

wprowadzić jakieś stypendia naukowe sportowe czy tutaj z a szczególnie jakieś osiągnięcia 

typu zajęcia jakiegoś wysokiego miejsca na olimpiadach przedmiotowych i myślę że Szanowni 

państwo tutaj proszę żeby państwo pozytywnie przyjęli Projekt tej uchwały a jeżeli ktoś ma 

jakieś pytania to chętnie tutaj służę odpowiedzią. 
 

P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - Czy ktoś z Państwa radnych pragnie zabrać głos w 

sprawie przedłożonej informacji? Otwieram dyskusję. Nie widzę. Proszę o opinię Komisji. 

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury - Wysoka Rado komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - Przystępujemy do głosowania za pomocą urządzeń 
elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? 

 

W głosowaniu brało udział 18 radnych. 

Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę podjęta jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

przyjęcia Powiatowego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów pobierających 

naukę w szkołach ponadpodstawowych i specjalnych prowadzonych na terenie Powiatu 

Jarocińskiego.  

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (13) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Mirosław Drzazga, Teodor Grobelny, Jacek Jędraszczyk, Stanisław Martuzalski, 

Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz Stolecki, Michał Urbaniak, Julian Zegar 

BRAK GŁOSU (6) Lidia Czechak, Andrzej Dworzyński, Elżbieta Kostka, Hanna Szałkowska, 

Jan Szczerbań, Mateusz Walczak 

Ad. pkt. 8.  
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Jarocińskiego na lata 2023 - 2030 wraz z autopoprawkami. Projekt uchwały został 

zamieszczony w programie esesja. Proszę o zabranie głosu Pana Jacka Jędrzejaka Skarbnika 

Powiatu. 

 

Czy ktoś z Państwa radnych pragnie zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały? 

Nie widzę. 
Proszę o opinię Komisji 

 



P. K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju - Panie przewodniczący 

Wysoka Rado komisja budżetu i rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Dziękuję. 
 
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - Przystępujemy do głosowania za pomocą urządzeń 
elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? 

 

W głosowaniu brało udział 18 radnych. 

Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę podjęta jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Jarocińskiego na lata 2023 - 2030 wraz z autopoprawkami.  

Wyniki głosowania ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (11) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Agnieszka Borkiewicz, Mirosław 

Drzazga, Teodor Grobelny, Jacek Jędraszczyk, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, 

Mariusz Stolecki, Michał Urbaniak, Julian Zegar BRAK GŁOSU (8) Marta Bierła, Lidia 

Czechak, Andrzej Dworzyński, Elżbieta Kostka, Janina Nicke, Hanna Szałkowska, Jan 

Szczerbań, Mateusz Walczak 

Ad. pkt. 9.  
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 

2023 r. Projekt uchwały został zamieszczony w programie esesja. Proszę o zabranie głosu Pana 

Jacka Jędrzejaka Skarbnika Powiatu. 

 

Czy ktoś z Państwa radnych pragnie zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały? 

Nie widzę. 
Proszę o opinię Komisji 

 

Radny T. Grobelny - w związku z tutaj zmianami w budżecie i pewnymi kwotami który tu 

wpłynęły wiemy że tutaj Żerków nie poskąpił grosza na drogę teraz na drogę powiatową na 

Bieździadów tutaj Gratuluję Żerkowowi bo pamiętam przez te naszą też krótką kadencję 
Żerków nigdy nie szczędził pieniędzy na powiatowe drogi Bardzo tu taj dziękujemy i uznajemy 

i to ta tradycja od burmistrza Jędraszczyka kiedy jeszcze on tutaj Ładnie nam dokładał pozostała 

nadal i obecny burmistrz Surma też w te ślady poszedł i dołożył tutaj znaczną kwotę widzę że 

też i Jaraczewo dożyło. Ale w związku z tym Pani Starosto mam pytanie takie mianowicie może 

pani zapozna radnych to jakie są planowane dotacje w tej chwili z poszczególnych gmin na 

drogi powiatowe. No tutaj widzimy że Jaraczewo dołożyło i że Żerków dołożył. A poza tym 

które jeszcze Gminy też pragną czy planują czy dołożyły w tym roku na nasze inwestycje 

powiatowe i jeśli w takim razie nie dołożą to rozumiemy, że co robimy tą drogę?  

 

P. L. Czechak, Starosta - Ja tak odpowiem akurat w Kotlinie i w Jarocinie nie dokładają Gminy 

ze względu na to że uzyskaliśmy 95% dofinansowania rządowego i 5% stanowić muszą nasze 

środki także te Gminy do tych Gmin się nie zwracaliśmy nie zwracamy się do gmin jeżeli 

budujemy Z Polskiego Ładu czyli jeżeli środki rządowe stanowią 95 a nawet 98% całości 

budowy inwestycji to nie zwracamy się zwracamy się do gmin Akurat tutaj Żerków czeka w 



kolejce jeżeli chodzi o polski ład tak samo Jaraczewo jeszcze nie miało budowanego z 

Polskiego Ładu do chodzi nam o to że Zgłaszamy się do gminy kiedy budujemy z funduszu 

dróg samorządowych tam kwota dotacji którą otrzymuje powiat jest uzależniona od sytuacji 

finansowej No mamy bardzo dobrą sytuację finansową przez to też otrzymujemy wsparcie na 

poziomie 60% do 80 można nawet uzyskać No ale to jest kwestia zadłużenia i przeliczenia 

jeszcze ilości wykonywanych inwestycji na powiaty i wtedy zwracamy się do poszczególnych 

gmin z prośbą o partycypację w kosztach tu wielkie podziękowania do gminy Żerków 

kiedykolwiek się zwracaliśmy o jakąkolwiek inwestycje gmina Żerków zawsze taką decyzję 
podejmowała. Gmina Jaraczewo drugi raz tak? pani wicestarosta akurat była tam na spotkaniu 

Raz dołożyli nam do mostu teraz nam dołożyli do tej drogi także jeżeli będą budowane kolejne 

inwestycje ale w ramach funduszu dróg samorządowych to oczywiście do wszystkich 

samorządów będziemy się zwracać bo to są środki tak naprawdę odzyskane dla nas które No 

możemy w tym momencie zainwestować w kolejne pozyskać środki na kolejne drogi także 

teraz budujemy z funduszu dla tych gmin i te dwie gminy Akurat tutaj udzieliły nam wsparcia 

wczoraj Na sesjach za co tutaj zarówno burmistrzowi Surmie jak i burmistrzowi Struga le 

Dziękujemy bardzo się cieszymy że ta współp raca jest jeżeli chodzi o Wójta Paterczyk a też 
wójt był i mówił że jeżeli z funduszu dróg samorządowych jakąś drogę będziemy budować to 

również mamy się zwrócić do pana wójta o wsparcie ale mówię No na razie budowaliśmy tam 

drogę z polskiego ładu jakie będą efekty to że ktoś jeszcze mówi o tym że mamy złożyć wniosek 

to nie znaczy że jest efekt jakby finalny i końcowy bo to są też decyzje Nie tylko wójtów i 

burmistrzów ale też państwa na radnych z tych poszczególnych gmin. 

 

P. K. Szymkowiak, Wicestarosta - w Jaraczewie temat wsparcia firm na terenie Jaraczewo 

które utrudniają niszczą nasze drogi, do tej pory zwracaliśmy się do firmy w Golinie, a teraz 

zwrócimy się do firmy w gminie Jaraczewo. ponadto, by sprzątali drogę po sobie.  

P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - firma jeśli nie ma sprzętu sprzątającego to podpisać 
umowę z ZGO.  

Nie widzę. Proszę o opinie Komisji 

 
P. K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju - Panie przewodniczący 

Wysoka Rado komisja budżetu i rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Dziękuję. 
 
P. M. Bierła, Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych - Wysoka Rado 

komisja zdrowia i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
P. M. Drzazga, Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury - Wysoka Rado komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - Przystępujemy do głosowania za pomocą urządzeń 
elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? 

 

W głosowaniu brało udział 18 radnych. 

Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę podjęta jednogłośnie. 

 

wszyscy za 



Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2023 r. 

Wyniki głosowania ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:ZA (16) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Teodor Grobelny, Jacek Jędraszczyk, 

Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Janina Nicke, Mariusz Stolecki, Hanna Szałkowska, 

Jan Szczerbań, Michał Urbaniak, Julian Zegar BRAK GŁOSU (3) Andrzej Dworzyński, 

Elżbieta Kostka, Mateusz Walczak 

Ad. pkt. 10.  
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny T. Grobelny - interpelacja dotycząca przejścia dla pieszych. 

 

Radny J. Zegar - w Cielczy budowana ul. Leśna, kanalizacja z powiatką zakończenie nie 

podoba, żeby się nie zatkało na ul. Jarocińską nie poleciało. 

 

Ad. pkt. 11.  
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Ad. pkt. 12.  
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - Wolne głosy i wnioski. 

 

P. L. Czechak, Starosta - szkoła 40-lecie koncert charytatywny. 10 biletów na sprzedaż 90 zł. 

jest to cegiełka dla szkoły. 2 czerwca uroczystości koncert 13 maja o godz. 19 jok. 

Pozyskaliśmy środki dla DPOS na fotowoltaikę 180 tys dla MIŚ na dostosowanie budynku dla 

potrzeb osób niepełnosprawnych. 

 

Ad. pkt. 13.  
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - Komunikaty. 

 

Ad. pkt. 14.  
Zakończenie obrad. 

P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - dziękuje bardzo. Zamykam obrady LXVII Sesji 

Rady Powiatu Jarocińskiego VI kadencji o godz. 16.25 

 

 

Przewodniczący  

Rady Powiatu 

 

 

Jan Szczerbań 
Protokołowała : Ewa Wielińska  

 


